
                                                           Protokół z  XIV Sesji Rady Gminy Celestynów

                                                                 odbytej w dniu 29 listopada 2011 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Wójt Gminy Celestynów                            -              Stefan Traczyk
Skarbnik Gminy                                          -              Agnieszka Kurek
Sekretarz Gminy                                         -              Dariusz Kołodziejczyk
Sołtysi                                                         -               wg  załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący Rady  -   Mirosław Szyda  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz  zaproszonych  gości. 
Stwierdził, iż na sali znajduje się 14 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do podejmowania  przez Radę Gminy 
prawomocnych uchwał. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Podjęcie uchwał w sprawach:
    a) uchwalenia ,,Programu współpracy Gminy Celestynów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
      prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012”,
    b) określenia stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok,

                c)  określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości stawek opłaty targowej na terenie
                    Gminy Celestynów,

    d) opłaty od posiadania psów,
    e) określenia wzoru informacji o gruntach, lasach, nieruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji 
        na podatek od nieruchomości, rolny i leśny,
    f) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków,
  g) ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego – służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej
       własność Gminy Celestynów, położonej przy ul.Wiatracznej 13 w Regucie (dz. nr ew. 1489/3 w obr. 11) na 
      rzecz PGE Dystrybucja S.A.,
    h)  w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta Gminy,
    i)  dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok Gminy Celestynów,
     j) dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2011-2020,
     k) zmiany uchwały Nr 43/11 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 maja 2011 roku w sprawie zaciągnięcia
        długoterminowej pożyczki.

         3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
         4.  Zapytania Radnych.
         5. Udzielenie odpowiedzi na zapytania Radnych.
         6. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
         7. Sprawy różne. 
         8. Przyjęcie protokołu z Sesji z dnia 29 września 2011 roku.
         9. Zamknięcie obrad.

Radny Paweł Felczyk wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 2. ppkt h) projektu uchwały w sprawie 
oddania  w  dzierżawę  na  czas  oznaczony  części  nieruchomości  wchodzącej  w  skład  zasobu  Gminy  Celestynów. 
Uchwała została zdjęta na wrześniowej Sesji, następnie została poprawiona a Komisja otrzymała dokumenty, o które 
prosiła.

  
       Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

       Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.

        Ad.pkt.2 ppkt a)
    Rozpatrzenie  projektu  uchwały w sprawie  uchwalenia  ,,Programu  współpracy  Gminy Celestynów z  organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami  prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012”.

      Pan Paweł Mucha powiedział, że zgodnie z art. 5a ust. 1 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie,  do kompetencji  Rady Gminy Celestynów należy podejmowanie uchwał w sprawie 
zatwierdzenia  rocznych  programów  współpracy  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego. Zgodnie z art. 7 ust. 1 pkt 19 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 



gminnym,  do  zadań  własnych  gminy  należy  współpraca  z  organizacjami  pozarządowymi.  W  2011  roku  Gmina 
Celestynów  podejmowała  zarówno  finansową,  jak  i  pozafinansową  współpracę  z  organizacjami  pozarządowymi. 
Uchwalenie przez Radę Gminy Celestynów rocznego programu współpracy pozwoli w 2012 roku realizować zadania 
związane ze wspieraniem inicjatyw organizacji pozarządowych. Program opracowany został w celu sprecyzowania 
zakresu współdziałania oraz określenia reguł współpracy, a także wskazania zakresu zadań merytorycznych. Projekt 
programu był  konsultowany z przedstawicielami organizacji  pozarządowych poprzez jego publikację w Biuletynie 
Informacji Publicznej Gminy Celestynów, oficjalnej stronie gminy oraz tablicy ogłoszeń. Opinie przyjmowane były w 
dniach  od  4  listopada  2011  r.  do  14  listopada  2011  r.  Środki  finansowe  pozwalające  na  realizację  programu 
zabezpieczone zostaną w uchwale w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Celestynów na 2011 rok.    

       Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Pomocy Społecznej  Radny Łukasz Winiarski, powiedział, 
że Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

       Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
     uchwalenia  ,,Programu  współpracy  Gminy  Celestynów  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2012”.

       Uchwała została podjęta jednogłośnie.

       Ad. pkt.2 ppkt b)
        Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok.

       Pani Danuta Papis powiedziała, że zgodnie z art. 5  ust.1 ustawy  z dnia 12 stycznia 1991 r. o  podatkach i opłatach 
lokalnych,  Radę   Gminy    upoważniono   do podjęcia  uchwały  określającej   wysokość  stawek   podatku  od 
nieruchomości   na  dany rok podatkowy.   Stawki   podatku   określone   przez   Radę   Gminy   nie   mogą 
przekroczyć  rocznie  stawek maksymalnych   ogłoszonych   w  obwieszczeniu   Ministra   Finansów  z   dnia 19 
października 2011 roku w sprawie  górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych  w  2012 roku. W 
myśl art. 20 ust. 1 ww. ustawy górne granice stawek kwotowych obowiązujące w danym roku podatkowym ulegają 
corocznie  zmianie  na  następny  rok  podatkowy  w  stopniu  odpowiadającym  wskaźnikowi  cen  towarów  i  usług 
konsumpcyjnych w okresie pierwszego półrocza roku, w którym stawki ulegają zmianie, w stosunku do analogicznego 
okresu  roku  poprzedniego.  Wskaźnik  cen  ustala  się  na  podstawie  komunikatu  Prezesa  Głównego  Urzędu 
Statystycznego ogłoszonego w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” w terminie 20 dni 
po upływie pierwszego półrocza. Zgodnie z komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z dnia 13 lipca 
2011 r. wskaźnik cen towarów i usług  konsumpcyjnych w pierwszym półroczu 2011 r. w stosunku do pierwszego 
półrocza 2010 r. wyniósł 4,2 %.   Zwiększenie stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok automatycznie zwiększy 
dochody gminy,  co  umożliwi  kontynuację  lub  rozpoczęcie  nowych  inwestycji.  Proponuje  się  następujące  stawki 
podatku:  Od  gruntów:  a)     związanych  z  prowadzeniem  działalności  gospodarczej,  bez  względu  na  sposób 
zakwalifikowania w ewidencji gruntów  i budynków   –   od 1 m2   powierzchni  0,67 zł.  b)   pod jeziorami, zajętych 
na  zbiorniki  wodne  retencyjne  lub  elektrowni  wodnych  –  od  1  ha  powierzchni   3,86  zł. 
c)  pozostałych,  w tym zajętych  na  prowadzenie  odpłatnej  statutowej  działalności  pożytku    publicznego    przez 
organizacje   pożytku   publicznego   -   od  1  m2  powierzchni  0,15 zł. 2.   Od budynków lub ich części:             a) 
mieszkalnych  -   od  1  m2 powierzchni  użytkowej   0,57  zł. 
b) związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na 
prowadzenie działalności gospodarczej  – od 1 m2 powierzchni użytkowej   18,13  zł.  c) zajętych na prowadzenie 
działalności gospodarczej w zakresie obrotu kwalifikowanym   materiałem   siewnym  –   od  1 m2     powierzchni 
użytkowej 8,86 zł. d)   związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu  przepisów  o       działalności  
leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń  -        od 1 m2 powierzchni  użytkowej   4,17 zł. 
e)    pozostałych,  w tym zajętych  na prowadzenie odpłatnej statutowej działalności pożytku   publicznego   przez 
organizacje    pożytku    publicznego    –    od  1  m2  powierzchni  użytkowej    3,13  zł. 
3.  Od budowli   -  2 %    ich wartości  określonej na podstawie art.4 ust.1, pkt.3 i ust.3-7  ustawy o podatkach i 
opłatach lokalnych.      

     Przewodniczący  Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł  Felczyk,  powiedział,  że  Komisja  zaoponiowała  projekt 
uchwały pozytywnie.      

       Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
       określenia stawek podatku od nieruchomości na 2012 rok.

       Uchwała została podjęta jednogłośnie.

        Ad. pkt.2 ppkt c)
      Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie  określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności i wysokości 

stawek opłaty targowej na terenie Gminy Celestynów.



       Pani Danuta Papis powiedziała, że  zgodnie z art. 15 ustawy z dna 12 stycznia 1991r. o podatkach i opłatach lokalnych 
opłatę  targową  pobiera  się  od  osób  fizycznych,  osób  prawnych  oraz  jednostek  organizacyjnych  nie  mających 
osobowości prawnej, dokonujących sprzedaży na targowiskach, z zastrzeżeniem ust. 2b. stosownie do art.15 pkt 2b 
„opłacie targowej nie podlega sprzedaż dokonywana w budynkach lub w ich częściach”. W myśl wyżej wymienionej 
ustawy targowiskami są wszystkie miejsca, w których prowadzona jest sprzedaż. Dzienna stawka opłaty targowej w 
roku 2012 nie może przekroczyć kwoty 728,64 zł., która jest określona w Obwieszczeniu Ministra Finansów z dnia 19 
października 2011 r.

     Przewodniczący  Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł  Felczyk,  powiedział,  że  Komisja  zaoponiowała  projekt 
uchwały pozytywnie.   

  
        Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie
     określenia zasad ustalania i  poboru oraz terminu płatności  i  wysokości  stawek opłaty targowej  na terenie Gminy 

Celestynów.

       Uchwała została podjęta 13 głosami za, przy 1 wstrzymującym została podjęta.

       Ad. pkt.2 ppkt d)
        Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty od posiadania psów.
  
      Pani Danuta Papis powiedziała, że  zgodnie z ustawą  o podatkach i opłatach lokalnych Rada Gminy może wprowadzić 
       opłatę od posiadania psów. Opłatę pobiera się od osób fizycznych posiadających psy. Proponuje się wprowadzić opłatę 
       w wysokości 115 złotych rocznie od jednego psa. 

     Przewodniczący Komisji  Finansów i Inwestycji  Paweł Felczyk,  powiedział, że połączone Komisje po burzliwej 
debacie zaoponiowała projekt uchwały negatywnie.

    Przewodniczący  Rady  Mirosław  Szyda  wnioskował  o  zdjęcie  projektu  uchwały  z  porządku  obrad  i  ponowne 
rozpatrzenie projektu w późniejszym terminie.

       Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

       Ad.pkt.2 ppkt e)        
      Rozpatrzenie  projektu  uchwały  w sprawie   określenia  wzoru  informacji  o  gruntach,  lasach,  nieruchomościach  i 

obiektach budowlanych oraz deklaracji  na podatek od nieruchomości, rolny i leśny.

      Pani Danuta Papis  powiedziała, że zgodnie z art.6  ust. 13 ustawy z dnia ustawy  z dnia 12 stycznia 1991 r. o 
podatkach i opłatach lokalnych,  oraz art.6 ust.9 ustawy z dnia  30 października 2002 r. o podatku leśnym , art.6a ust. 
11 ustawy z dnia 15 listopada 1984 r. o podatku rolnym, Rada Gminy określa w drodze uchwały wzory formularzy w 
których  zawarte będą dane dotyczące podmiotu i przedmiotu opodatkowania niezbędne do wymiaru i poboru podatku 
od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego. Ww  informacje i deklaracje składają podatnicy informując 
organ podatkowy o powstaniu,  zachodzących zmianach i wygaśnięciu obowiązku podatkowego. Zmiany dokonane we 
zworze  informacji  o  gruntach,  lasach,  nieruchomościach  i  obiektach  budowlanych   i  deklaracji  na  podatek  od 
nieruchomości wynikają z wprowadzenia nowego zapisu w art.5 ust.1 pkt 2  lit. d) ww ustawie. Dotychczasowy zapis 
„  zajętych  na  prowadzenie  działalności  gospodarczej  w zakresie  udzielania  świadczeń  zdrowotnych”   zastąpiono 
zapisem „  związanych  z  udzielaniem świadczeń  zdrowotnych  w rozumieniu  przepisów o  działalności  leczniczej, 
zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń ”.  Ponadto podjęcie nowej uchwały w sprawie określenia wzoru 
informacji i deklaracji znajduje uzasadnienie praktyczne, ponieważ wzory ww formularzy były określone w dwóch 
uchwałach. 

     Przewodniczący  Komisji  Finansów i  Inwestycji  Paweł  Felczyk,  powiedział,  że  Komisja  zaoponiowała  projekt 
uchwały pozytywnie.   

        Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie
       określenia wzoru informacji o gruntach, lasach, nieruchomościach i obiektach budowlanych oraz deklaracji  na podatek 

od nieruchomości, rolny i leśny.

       Uchwała została podjęta jednogłośnie.



        Ad.pkt.2 ppkt f)  
       Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego 

odprowadzania ścieków.

       Pani Lucyna Komorowska powiedziała, że zgodnie z zapisami ustawy z dnia 7 czerwca 2001 roku o zbiorowym 
zaopatrzeniu  w  wodę  i  zbiorowym  odprowadzaniu  ścieków  Gospodarka  Komunalna  przygotowała  wniosek  o 
zatwoerdzenia  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowego  odprowadzania  ścieków,  który  został 
przedłożony Wójtwoi Gminy w dniu 21 października 2011 roku. Obecne taryfy obowiązują do dnia 31 grudnia 2011 
roku. Zgodnie z art. 24 ust.5 w/w ustawy Rada Gminy w terminie 45 dni od dnia złożenia wniosku powinna podjąć 
uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf, co pozwoli na wejście w życie nowych taryf z dniem 1 stycznia 2012 roku. 
Wniosek o zatwierdzenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków wykonano 
zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Budownictwa z dnia 28 czerwca 2006 roku w sprawie określenia taryf, wzoru 
wniosku o zatwierdzenie taryf oraz warunków rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków.

      Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały 
negatywnie z uwagi na proponowane wysokie podwyżki cen za wodę i ścieki (w granicach 65%).

        Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie 
      zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę oraz zbiorowego odprowadzania ścieków.

       Uchwała nie została podjęta. (14 głosów przeciw)

       Ad.pkt.2 ppkt g)  
       Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego – służebności przesyłu na 

części nieruchomości stanowiącej  własność Gminy Celestynów, położonej przy ul.Wiatracznej 13 w Regucie (dz. nr 
ew. 1489/3 w obr. 11) na rzecz PGE Dystrybucja S.A.

       Pan Daniel Sulejewski  powiedział, że służebność przesyłu jest to ograniczone prawo rzeczowe, opisane w art. 3051 do 
3054   ustawy z  dnia 24  kwietnia  1964  r.  Kodeks  cywilny,  które  zostało  wprowadzone  w  celu  uregulowania 
stosunków prawnych  dotyczących  urządzeń  przesyłowych  między przedsiębiorcami  przesyłowymi  i  właścicielami 
nieruchomości, na których takie urządzenia znajdują się, oraz ułatwienia dalszych inwestycji w sieci przesyłowe, gdyż 
służebność  taka  może  być  ustanowiona  także  w  odniesieniu  do  urządzeń  dopiero  planowanych.   Jest  to  prawo 
polegające na obciążeniu nieruchomości na rzecz przedsiębiorcy, który zamierza wybudować, lub którego własność 
stanowią urządzenia,  o których  mowa w  art.  49 § 1 K.c.,  prawem polegającym na tym, że przedsiębiorca może 
korzystać  w  oznaczonym  zakresie  z  nieruchomości  obciążonej,  zgodnie  z  przeznaczeniem  tych  urządzeń.  Do 
służebności  przesyłu stosuje się odpowiednio przepisy o służebnościach gruntowych.  Służebność przesyłu  wygasa 
najpóźniej z zakończeniem likwidacji przedsiębiorstwa. Po wygaśnięciu służebności przesyłu na przedsiębiorcy ciąży 
obowiązek usunięcia urządzeń, o których mowa w art. 49 § 1 K.c., utrudniających korzystanie z nieruchomości. Jeżeli 
powodowałoby to  nadmierne  trudności  lub  koszty,  przedsiębiorca  jest  obowiązany do  naprawienia  wynikłej  stąd 
szkody. W dniu 11 lipca 2011 r. PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie złożyło wniosek o wyrażenie zgody na 
lokalizację  projektowanych  urządzeń  energetycznych  na  nieruchomości  stanowiącej  własność  Gminy Celestynów, 
położonej  przy  ul.  Wiatracznej  13,  oznaczonej  jako  dz.  ew.  nr  1489/3  w  miejscowości  Regut.  W  związku  z 
powyższym powstała konieczność uregulowania kwestii umieszczenia na terenie nieruchomości gminnej urządzenia 
przesyłowego,  a  co za tym idzie ustanowienia na niej  służebności  przesyłu  i  wpisania tego  ograniczonego prawa 
rzeczowego do działu III księgi wieczystej.

        
Radny  Tadeusz  Floriańczyk  poinformował,  że  Komisja  Infrastruktury,  Bezpieczeństwa  Publicznego  i  Ochrony 
Środowiska zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.

       Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie
       ustanowienia ograniczonego prawa rzeczowego – służebności przesyłu na części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Celestynów,  położonej  przy  ul.Wiatracznej  13  w  Regucie  (dz.  nr  ew.  1489/3  w obr.  11)  na  rzecz  PGE 
Dystrybucja S.A.

 
       Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
       Ad.pkt.2 ppkt h)  
        Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej 

w skład zasobu Gminy Celestynów.



      Pan Daniel  Sulejewski  powiedział,  że zgodnie z  art.  18 ust.  2 pkt.  9 lit.  „a” ustawy z dnia 8 marca  1990 r.  o 
samorządzie gminnym  w przypadku gdy po umowie dzierżawy zawartej  na czas  oznaczony do trzech lat  strony 
zawierają  kolejne  umowy,  których  przedmiotem jest  ta  sama nieruchomość,  wymagana  jest  zgoda  Rady Gminy. 
Działka ew. nr 515/1 z obr. Celestynów stanowi własność Gminy Celestynów. Położona jest na terenie nie objętym 
ustaleniami  żadnego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  ponieważ  obowiązujący  plan  zagospodarowania 
przestrzennego wraz ze studium zagospodarowania przestrzennego utracił swoją ważność dnia 31 grudnia 2003 roku 
na  mocy  art.  87  ust.  3  ustawy  z  dnia  27  marca  2003r. o  planowaniu  i  zagospodarowaniu  przestrzennym.Na 
przedmiotowej  części  działki  usytuowany  jest  pawilon  handlowy,  który  stanowi  własność  Dzierżawcy. 
Dotychczasowa umowa dzierżawy zawarta była na czas określony tj. okres trzech lat i wygasa w dniu 31 grudnia 2011 
roku. Dzierżawca wnioskuje o zawarcie kolejnej umowy na okres 3 lat. Suma lat trwania umowy przekracza 3 lata.

W związku z powyższym wnoszę o podjęcie przez Radę Gminy Celestynów uchwały w powyższej sprawie.

      Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały
pozytywnie.

       Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie
        oddania w dzierżawę na czas oznaczony części nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów.

       Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 3 wstrzymujące).

       Ad.pkt.2 ppkt i)   
       Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta Gminy.

    Radny Jacek Poplewski  powiedział,  że sprawa dotyczyła  sprzedaży nieruchomości  i  skargi  Państwa Rodenko na 
opieszałości Urzędu w kwestii podjęcia decyzji. Komisja Rewizyjna Rady Gminy Celestynów uznała skargę p.p. A. i 
Z. Rodenko za zasadną. Zwłoka i bezsilność Urzędu Gminy Celestynów w działaniach dotyczących inwentaryzacji 
obiektu będącego jej własnością w opinii komisji nie znajduje logicznego wytłumaczenia.

    
        Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie
       rozpatrzenia skargi mieszkańców gminy Celestynów na Wójta Gminy.

       Uchwała została podjęta . (12 głosów za, 2 wstrzymujące).

       Ad.pkt.2 ppkt j)   
        Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok Gminy Celestynów.

     Pani Agnieszka Kurek  powiedziała,  że  zwiększa się dochody bieżące budżetu z tytułu uzyskanych  wpływów za 
terminowe odprowadzanie składek ZUS i podatku w kwocie 3.000,00 zł; zmniejsza się dochody z tytułu dotacji na 
projekt  „Internet  szansą  rozwoju mieszkańców Gminy Celestynów”  o  łączną  kwotę  364.215,00  zł  w związku ze 
zmianą harmonogramu realizacji projektu; zmniejsza się dochody bieżące budżetu z tytułu odsetek od nieterminowych 
wpłat o kwotę 100,00 zł w związku z mniejszymi wpływami niż planowane; zwiększa się dochody bieżące budżetu z 
tytułu  podatku  od  środków  transportowych  płaconego  przez  osoby  prawne  w  kwocie  58.600,00  zł;zwiększa  się 
dochody bieżące budżetu o kwotę 4.000,00 zł w związku ze zwiększonym niż planowane wydaniem zezwoleń na 
sprzedaż  napojów alkoholowych;  zwiększa  się  dochody bieżące  budżetu  z  tytułu  podatku  dochodowego  od  osób 
prawnych o kwotę 207.953,00 zł w związku ze zwiększonymi wpływami niż planowane z tego tytułu; dokonuje się 
korekty  w  planie  w  związku  z  błędną  klasyfikacją  części  subwencji  ogólnej  przeznaczonej  na  dofinansowanie 
remontów bieżących; zwiększa się dochody bieżące o kwotę 15.000,00 zł w związku z otrzymaniem środków rezerwy 
części  oświatowej subwencji  ogólnej;zwiększa się dochody bieżące budżetu z tytułu pozostałych  odsetek o kwotę 
14.000,00 zł w związku ze zwiększonymi niż planowane dochodami z tego tytułu; zwiększa się dochody bieżące 
budżetu  zrealizowane  przez  Zespół  Szkół  w  Celestynowie  o  kwotę  1.507,00  zł  w  związku  z  otrzymanym 
odszkodowaniem od firmy ubezpieczeniowej;  zwiększa się dochody bieżące budżetu o kwotę 2.197,00 zł z tytułu 
zwrotu nienależnie pobranych świadczeń z funduszu alimentacyjnego, składek na ubezpieczenie emerytalne i rentowe 
z ubezpieczenia społecznego oraz odsetek; zwiększa się dochody bieżące budżetu o kwotę 7.000,00 zł w związku ze 
zwiększonymi wpływami z tytułu opłat i kar. Zwiększa się wydatki majątkowe w zadaniu inwestycyjnym „Budowa 
kanalizacji sanitarnej w Celestynowie ul Leśna, Grabowa, Wiosenna, Podgórna, Laskowska, Regucka – zadanie IX” o 
kwotę  16.000,00  zł  na  aktualizację  uzgodnień  dokumentacyjnych  oraz  na  wypłacenie  odszkodowania  za 
przeprowadzenie  kanalizacji  sanitarnej  na  dz.  ew.  1078/11 w Celestynowie);  zwiększa  się  wydatki  majątkowe w 
zadaniu  inwestycyjnym  „Budowa  kanalizacji  sanitarnej  w  Celestynowie:  ul  Prusa,  Radzińska,  Wesoła,  Zacisze, 
Sucharskiego,  Widok,  Szkolna,  Otwocka,  Osiecka,  Wrzosowa  -  zadanie  X”  o  kwotę  2.000,00  zł  na  wykonanie 
przyłącza kanalizacyjnego zgodnie z umową realizacji budowy przyłącza sieci kanalizacyjnej; zwiększa się wydatki 



bieżące o kwotę 100.000,00 zł z przeznaczeniem na usługi  związane z bieżącym utrzymaniem dróg; zwiększa się 
wydatki bieżące o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na diety radnych za udział w posiedzeniach komisji i sesjach 
Rady Gminy; zwiększa się wydatki  bieżące o kwotę 10.000,00 zł z przeznaczeniem na zakup materiałów i usług 
promujących gminę; zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 7.000,00 zł z przeznaczeniem na diety dla sołtysów gminy; 
zmniejsza  się  wydatki  dla  projektu  „Internet  szansą  rozwoju  mieszkańców  Gminy  Celestynów”  o  łączną  kwotę 
364.215,00 zł w związku ze zmianą harmonogramu realizacji  projektu;  zwiększa się  wydatki  majątkowe o kwotę 
9.000,00 zł z przeznaczeniem na zwiększenie dotacji dla OSP Dyzin na zakończenie I etapu budowy strażnicy w 
miejscowości Dyzin; zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 5.000 zł z przeznaczeniem na wynagrodzenie dla inkasenta 
pobierającego opłatę targową,  zmniejsza się wydatki bieżące z tytułu wynagrodzeń o kwotę 79.600,00 zł; zwiększa się 
wydatki bieżące na wydatki związane z realizację statutowych zadań o kwotę 40.200,00 zł; zwiększa się wydatki z 
tytułu dotacji dla Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Podbiel prowadzącego Szkołę Podstawową o kwotę 2.853,00 zł w 
związku  ze  zwiększeniem  liczby  dzieci  uczęszczających  do  szkoły;  zwiększa  się  wydatki  majątkowe  o  kwotę 
30.000,00 zł na realizacje zadania inwestycyjnego „Przebudowa ogrodzenia przy Szkole Podstawowej w Starej Wsi”; 
zwiększa się wydatki na wynagrodzenia i składki od nich naliczane o kwotę 3.800,00 zł; zwiększa się wydatki bieżące 
na świadczenia na rzecz osób fizycznych  o kwotę 1.800,00 zł; zmniejsza się wydatki  na wynagrodzenia o kwotę 
15.200,00 zł; zwiększa się wydatki bieżące na wydatki związane z realizację statutowych zadań o kwotę 15.200,00 zł;

zwiększa się wydatki z tytułu dotacji na zadania bieżące o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na zapłatę zobowiązań 
z tytułu uczęszczania dzieci z Gminy Celestynów do przedszkoli niepublicznych w innych jst; -  zmniejsza  się 
wydatki  na  wynagrodzenia  o  kwotę 21.000,00 zł;  zwiększa  się  wydatki  bieżące  na wydatki  związane  z realizację 
statutowych zadań o kwotę 22.507,00 zł; zmniejsza się wydatki na wynagrodzenia o kwotę 7.500,00 zł; zwiększa się 
wydatki majątkowe na realizację zadania inwestycyjnego „Zakup serwera z oprogramowaniem i osprzętem” o kwotę 
7.500,00 zł;  zwiększa się wydatki bieżące na wydatki związane z realizację statutowych zadań o kwotę 2.600,00 zł; 
zwiększa się wydatki bieżące na wydatki związane z realizację statutowych zadań o kwotę 4.000,00 zł; zwiększa się 
wydatki bieżące na wydatki związane z realizację statutowych zadań o kwotę 2.197,00 zł z przeznaczeniem na zwrot do 
budżetu państwa nienależnie pobranych świadczeń z funduszu alimentacyjnego, składek na ubezpieczenie emerytalne i 
rentowe  z  ubezpieczenia  społecznego  oraz  związanych  z  tym  odsetek;  zwiększa  się  wydatki  na  składki  na 
ubezpieczenia  społeczne  o  kwotę  160,00  zł;  zmniejsza  się  wydatki  bieżące  na  wydatki  związane  z  realizację 
statutowych zadań o kwotę 160,00 zł;  zmniejsza się wydatki bieżące na wydatki związane z realizację statutowych 
zadań o kwotę 25.000,00 zł stanowiące wkład własny w programie doposażenia stołówek szkolnych i przedszkolnych; 
zwiększa się wydatki  na wynagrodzenia  o kwotę 700,00 zł;  zwiększa się  wydatki  bieżące  na wydatki  związane  z 
realizację statutowych zadań o kwotę 500,00 zł; zwiększa się wydatki na świadczenia na rzecz osób fizycznych o kwotę 
500,00 zł, zwiększa się wydatki na świadczenia na rzecz osób fizycznych o kwotę 1. 500,00 zł z przeznaczeniem na 
realizację  wypłat  stypendium  socjalnego;  zwiększa  się  wydaki  bieżące  o  kwotę  24,600  zł  celem  zabezpieczenia 
środków na rozpoczęcie prac związanych  z przeprowadzeniem postępowania na zamówienie publiczne na dostawę 
energii  elektrycznej  na  potrzeby  gminy  Celestynów,  zwiększa  się  wydatki  majątkowe  na  realizację  zadania 
inwestycyjnego zagospodarowanie centrum Celestynowa o kwotę 5 000 zł z przeznaczeniem na wykonanie trybun na 
boisku sportowym ,,Orlik”, zwiększa się wydatki bieżące o kwotę 7.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadań z 
zakresu ochrony środowiska;  zmniejsza się wydatki bieżące na wydatki związane z realizację statutowych zadań o 
kwotę 10.000,00 zł (przesunięcie do rozdziału 75075); - zmniejsza się wydatki bieżące na pochodne od wynagrodzeń o 
kwotę 2.000,00 zł (z przeznaczeniem na wydatki w rozdziale 85415 – wypłaty stypendium oraz w rozdziale 85401 – 
zakup  pomocy  dydaktycznych  dla  Zespołu  Szkół  w  Celestynowie).  Autopoprawką  zwiększa  się  plan  dochodów 
bieżących o kwotę 15.000 zł w związku z otrzymaniem środków z rezerwy części  oświatowej subwencji  ogólnej  i 
jednocześnie zwiększa się środki dla Zespołu Szkół w Celestynowie, zwiększa się wydatki majątkowe o kwotę 30.000 
zł dodatkowo na zadaniu inwestycyjnym budowa kanalizacji sanitarnej w Celestynowie Zadanie IX. 
W związku z otrzymaną decyzją o warunkowym umorzeniu pożyczki przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej dokonuje się zmniejszenia rozchodów budżetu z tytułu spłaty otrzymanych pożyczek o kwotę 
5.910,60 zł. W związku z rozliczeniem spłat kredytów dokonuje się korekty spłaty kredytów poprzez zmniejszenie 
rozchodów z tytułu spłaty otrzymanych kredytów o kwotę 0,73 zł. W związku z powyższym dokonuje się zmniejszenia 
przychodów budżetu z tytułu zaciągniętych kredytów na spłatę kredytów, pożyczek z lat ubiegłych o kwotę 5.911,33.

     Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja wnioskowała o dokonanie 
następujących  zmian:  1)  wykreślenie  zwiększenia  wydatków  majątkowych  na  realizację  zadania  inwestycyjnego 
zagospodarowanie centrum Celestynowa o kwotę 5.000 zł z przeznaczeniem na wykonanie projektu trybun na boisku 
sportowym ,,Orlik”,  2)  zwiększenia wydatków bieżących  w kwocie 24.600 zł   celem zabezpieczenia środków na 
rozpoczęcie  prac  związanych  z  przeprowadzeniem  postępowania  na  zamówienie  publiczne  na  dostawę  energii 
elektrycznej  na potrzeby gminy Celestynów, 3) wykreślenie zmniejszenia dochodów bieżących  budżetu w kwocie 
57.000  zł  z  tytułu  podatku  od  spadków  i  darowizn  w związku  ze  zmniejszonymi  niż  planowane  wpływami,  4) 
wykreślenia  zmniejszenia  wydatków bieżących  budżetu z  tytułu  podatku od czynności  cywilnoprawnych  od osób 
fizycznych o kwotę 40. 000 zł w związku ze zmniejszonymi niż planowane wpływami, 5)  wykreślenie zwiększenia 
wydatków  bieżących  o  kwotę  5.000  zł  z  przeznaczeniem  na  wynagrodzenie  dla  inkasenta  pobierającego  opłatę 
targową. Kwota powstała z tytułu oszczędności (131. 600 zł) zostanie przeznaczona na zmniejszenie deficytu budżetu. 
Po naniesieniu poprawek oraz autopoprawki opinia Komisji na temat projektu uchwały jest pozytywna.



       Poprawki Komisji zostały przyjęte. (11 głosów za, 2 wstrzymujące, 1 przeciw).

       Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie
       dokonania zmian w Uchwale Budżetowej na 2011 rok Gminy Celestynów.

       Uchwała została podjęta. (11 głosów za, 3 wstrzymujące).

        Ad.pkt.2 ppkt k)   
       Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2011-2020.

     Pani Agnieszka Kurek  powiedziała,  że wprowadza się wartości  zgodnie z podjętą wcześniej uchwałą w sprawie 
dokonania zmian w uchwale budżetowej na 2011 rok. Dokonuje się zmian w poszczególnych latach w związku z 
otrzymaną decyzją o umorzeniu spłaty rat pożyczki przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej  w  Warszawie:   w  2011  roku  zmniejszono  rozchody  i  przychody  o  kwotę  5.910,60  zł;   w  2012  roku 
zmniejszono rozchody i przychody o kwotę 500.000,00 zł. W 2011 roku z tytułu rozliczeń kredytów zmniejszono 
rozchody i przychody o kwotę 0,73 zł.  W związku z umorzeniem dwóch pożyczek kwotę długu na koniec 2011 roku 
określono  w  wysokości  10.729.925,78  zł.  Wynika  z  poniższych  danych:  kwota  długu  na  koniec  2010  roku  - 
6872036,38 zł; - rozchody w 2011 roku – 1.702.759,67 zł - zmniejszenie kwoty długu o 45.000,00 zł oraz 505.910,60 
zł, które przypadały do spłaty a zostały umorzone; - planowane przychody w 2011 rok w kwocie 6.111.559,67 zł

- kwota długu na koniec 2011 roku – 10.729.925,78 zł.  Zmianie ulega również wysokość kwoty długu w kolejnych 
latach 2012-2020. W latach 2013-2020 zmniejszono wysokość rozchodów w związku ze zmniejszeniem kwoty długu. 
(w latach 2013-2019 o kwotę 68.864,00 zł, w 2020 roku o kwotę 68.862,60 zł).  Aby rozliczenie budżetu bilansowało 
się, w latach 2013-2020 zwiększono w wierszu 10 -  „Wydatki majątkowe, w tym:” kwoty wydatków (w każdym roku 
o kwotę 68.864,00 zł a w 2020 roku o kwotę 68.862,60 zł). W związku z powyższym uległy zmianie sumy ogólne. 
 W związku ze zmianami wprowadzonymi do załącznika Nr 2 zmianie uległy zapisy w wierszu „wydatki bieżące objęte 
limitem art. 226 ust. 4 ufp” w latach 2011-2014 oraz zapisy w wierszu „wydatki majątkowe objęte limitem art. 226 ust. 
4 ufp” w 2011 roku.   W projekcie „Internet szansą rozwoju mieszkańców Gminy Celestynów” w związku ze zmianą 
harmonogramu ustala  się  nowy okres  realizacji  projektu  na  lata  2011-2014 oraz  dokonuje  się  zmiany w zakresie 
finansowej realizacji projektu:- 2011 rok – 492.761,00 zł, - 2012 rok - 474.818,00 zł, - 2013 rok – 323.544,00 zł,
- 2014 rok – 106.048,00 zł. W zadaniu „Nadzór inwestorski nad wykonaniem zadania IX” zabezpiecza się środki na 
realizację  zobowiązania w 2012 roku  (kwota  38.130,00 zł)  w związku z przedłużającym się  terminem wykonania 
całości inwestycji. W zadaniu „Budowa kanalizacji sanitarnej w Celestynowie: ul. Prusa, Radzińska, Wesoła, Zacisze, 
Sucharskiego, Widok, Szkolna, Otwocka, Osiecka, Wrzosowa - zadania X” zwiększono wydatki o 2.000,00 zł, zgodnie 
ze zmianami wprowadzonymi do uchwały budżetowej, zwiększyły się tym samym łączne nakłady finansowe oraz limit 
zobowiązań dla tego  zadania  o  2.000,00 zł.  W zadaniu „Budowa kanalizacji  sanitarnej  w Celestynowie  ul  Leśna, 
Grabowa, Wiosenna, Podgórna, Laskowska, Regucka - Zadanie IX” zwiększono wydatki o 46.000,00 zł, zgodnie ze 
zmianami wprowadzonymi do uchwały budżetowej, zwiększyły się tym samym łączne nakłady finansowe oraz limit 
zobowiązań dla tego zadania o 46.000,00 zł. W związku z powyższym zmianie uległy sumy ogólne.

      Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały
pozytywnie.

       Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie
       dokonania zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Celestynów na lata 2011-2020.

       Uchwała została podjęta jednogłośnie.

       Ad.pkt.2 ppkt l)   
       Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 43/11 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 maja 2011 

roku w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej pożyczki.

        Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że w uchwale nr 43/11 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 maja 2011 roku w 
sprawie  zaciągnięcia  długoterminowej  pożyczki  wprowadza  się  następujące  zmiany:  §  1.  uchwały  otrzymuje 
brzmienie:  „Zaciąga  się pożyczkę długoterminową w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Warszawie w kwocie 72.800,00 zł na sfinansowanie deficytu z przeznaczeniem na finansowanie zadania 
inwestycyjnego „Budowa przydomowych biologicznych  oczyszczalni  ścieków sanitarnych  z odprowadzeniem wód 
oczyszczonych do studni chłonnych w Gminie Celestynów”. Zmiany następują w związku z decyzją Wojewódzkiego 
Funduszy  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki  Wodnej  o  przyznaniu  dotacji  na  realizację  zadania  inwestycyjnego 
„Budowa przydomowych biologicznych oczyszczalni ścieków sanitarnych z odprowadzeniem wód oczyszczonych do 
studni chłonnych w Gminie Celestynów” co powoduje zmianę sposobu finansowania w/w zadania. 



      Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja zaopiniowała projekt uchwały
pozytywnie.

 
        Wiceprzewodniczący Rady Romuald Ziętala przeprowadził głosowanie imienne nad projektem uchwały w sprawie
      zmiany uchwały Nr 43/11 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 maja 2011 roku w sprawie zaciągnięcia  długoterminowej 

pożyczki.

       Uchwała została podjęta jednogłośnie.

        Ad.pkt 3.
       Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.

       Ad.pkt 4.      
       Zapytania Radnego Romualda Ziętala:

       1. Jaki jest harmonogram realizacji projektu:,,Internet szansą rozwiju Gminy Celestynów”?
     2. W dniu 22 listopada odbyło się spotkanie dotyczące realizacji II etapu przebudowy ul.Poniatowskiego. Jak będzie 

wyglądała dalsza realizacja rowów odwadniających przepływowych ?
     3. Na wrześniowej Sesji została podjęta uchwała dotycząca przebudowy drogi Glina-Jatne z Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg. Wniosek o dofinansowanie został odrzucony już w pierwszym etapie z uwagi na wiele braków 
formalnych.  

     4. Na jakim etapie jest budowa studni. Jak wygląda umowa podpisana z wykonawcą z Łodzi ? Czy są prowadzone 
rozmowy z tą firmą?

        Zapytania Radnego Leszka Gąsiorowskiego:

       1. Czy został wykonany projekt ul. Pogorzelskiej w Dąbrówce?
       2. Czy jest już gotowy projekt budowy kanalizacji w Dąbrówce i Starej Wsi wraz z pozwoleniem na budowę?

       Zapytania Radnego Jacka Poplewskiego:

      1. Czy został wykonany projekt przebudowy ul. Pogorzelskiej w Dąbrówce? Jeśli tak, to kiedy zostaną rozpoczęte prace.
       2. Czy jest możliwy alternatywny projekt budowy przydomowych oczyszczalni ścieków na terenie Dąbrówki?
       3. Czy rozpoczęła się kampania informacyjna w Gminie dotycząca budowy przydomowych oczyszczalni ścieków?
       4. Czy program instalacji kolektorów słonecznych na terenie Gminy Celestynów będzie w przyszłym roku wdrożony?

       Zapytania Radnego Roberta Wicika:

       1. Na jakim etapie są prace związane z przygotowaniem Gminy Celestynów do zadania, które narzuca ustawodawca do 
2013 roku czyli odbiór śmieci od mieszkańców i kiedy jest planowane wykonanie tego zadania?

       2. Czy są nowe informacje na temat umowy z OPWiKA?

       Zapytania Radnego Stanisława Pawlaka:

      1. Czy odbyło się spotkanie Wójta z Dyrektorem SPZOZ w sprawie  nakładów na tą placówkę w kontekście ewentualnej 
       prywatyzacji ?
 
       Zapytania Radnego Łukasza Winiarskiego:
     1.  Czy Urząd Gminy posiada informację na temat terminu przelewów dla nauczycieli  języków obcych  z projektu 

,,Kompetencje naszą siłą”. Czy będą również naliczane odsetki?
 
       Zapytania Radnej Izabelli Filipowicz-Żaroń:
       1.Czy przewidziane są wydatki niewygasające na 2012 rok. Jeśli tak, to na jakie zadania.
       2. Czy Szkole Podstawowej został przekazany protokół zdawczo-odbiorczy wykonania dachu.
      3. W przedszkolu w Celestynowie odbyło się spotkanie z rodzicami, na którym podobno było odczytane pismo Wójta 

informujące, że Radni nie chcą rozbudowywać przedszkola.

        Zapytania Radnego Pawła Felczyka:

       1. Miał powstać projekt odwodnienia odcinka od S-17 przez część miejscowości Ostrów, który nie został wykonany. Na 
jakim etapie jest to zadanie?

       2. Czy jest już odpowiedź od elektrowni w sprawie  montażu oświetlenia przy S-17 ?



       3. Kto wnioskował o wycięcie drzewa na środku drogi w Ostrowie? Kto jest właścicielem terenu, na którym znajduje 
się karpa i dlaczego w tej sprawie nic się robi przed zimą?

        Zapytania Radnego Henryka Floriańczyka:

     1. Czy dokonano odbioru technicznego dachu na Szkole Podstawowej? Czy ktoś z Radnych uczestniczył w odbiorze 
ewentualnie czy był zapraszany? Czy Urząd od wykonawcy tej inwestycji żądał dokumentu na utylizację odpadów 
(papy)?

        Zapytania Radnego Tadeusza Floriańczyka:
  
       1. Czy są  informacje na temat zapytania ofertowego odnośnie wyboru firmy, która podpisałaby umowę na dostarczenie 
       energii do Gminy?
       2. W budżecie kolejny raz są zabezpieczone środki na drogi w Pogorzeli. Czy zostaną one wykonane?
       3. Czy będzie odbiór odpadów wielkogabarytowych na terenie Gminy w tym roku?

        Ad.pkt 5.   
        Odpowiedź na zapytania Radnego Romualda Ziętala:
     
       1. Pan Wojciech Nastula powiedział, że został rozstrzygnięty przetarg na szkolenia. W piątek zostaną otwarte oferty 
       na zakup komputerów. Umowa jest tak skonstruowana, że wykonawca ma 20 dni od podpisania umowy na dostarczenie 
       komputerów. 
    2.  Pan Robert  Laszuk powiedział,  że odnośnie przebudowy ul.Poniatowskiego  odbyło  się  kilka  spotkań.  Projekt 

remontu  ul.Poniatowskiego  przewidywał  wykonanie  rowu oraz  odwodnienia  nawierzchni  ulicy i  pasa  drogowego 
odcinkami  pomiędzy  zjazdami  do  posesji  i  skrzyżowaniem  z  ul.  Reymonta  według  ciągłości  przepływów. 
Zaprojektowano wykonanie rowów o cechach retencyjnych z zastosowaniem rozsączania i odparowania. Jak ustalono 
z wykonawcą robót  zamówienie podstawowe mogło być  rozszerzone o wykonanie  rowu o ciągłym przepływie  z 
zastosowaniem rur i kanałów pod zjazdami i skrzyżowaniem z ul.Reymonta na całej długości ul.Poniatowskiego. Ze 
względu  na  konieczność  rozwiązania  kolizji  z  infrastrukturą  podziemną,  zakres  prac  i  porę  roku,  zamówienie 
uzupełniające winno być realizowane w początku roku 2012 w lepszych warunkach pogodowych.

      3. Pani Anna Michalska powiedziała, że odpowiedź zostanie udzielona na piśmie.(odpowiedź stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

       4. Pani Lucyna Komorowska powiedziała, że umowa na wykonanie studni przewidywała 5 etapów wykonania. I i II 
etap  miał  być  łącznie  zrealizowany  do  dnia  15  września.  Wykonawca  dotarł  do  II  etapu  budowy.  Wystąpiły 
nieprawidłowości  i  Gospodarka  Komunalna  odstąpiła  od  umowy.  Zostało  wystosowane  stosowne  pismo  do 
wykonawcy.  W najbliższym czasie  odbędzie  się  spotkanie  z  wykonawcą,  na którym  będą  prowadzone rozmowy 
związane z protokolarnym przekazaniem budowy.

       Odpowiedź na zapytanie Radnego Leszka Gąsiorowskiego:

     1. Pan Paweł Szol   powiedział, że termin wykonania projektu ul.Pogorzelskiej upływa pod koniec miesiąca. W tym 
tygodniu odbędzie się spotkanie z projektantem.

       2. Pani Katarzyna Bojanowska- Niewaczas powiedziała, że Gmina nie uzyskała pozwolenia na budowę kanalizacji 
Dąbrówka i Stara Wieś. Projekt nie jest jeszcze dokończony, ponieważ ciągle nie ma zgody na wejście z kanalizacją na 
działki leśne. Nadleśnictwo wystąpiło z wnioskiem do Regionalnej Dyrekcji Lasów Państwowych o opinię odnośnie 
dzierżawy. 

        
        Odpowiedź na zapytania Radnego Roberta Wicika:

       1. Pan Mariusz Wrona powiedział, że Urząd  na chwilę obecną czeka na pojawienie się wszystkich rozporządzeń do 
ustawy. (ma ich być maksymalnie 6). Urząd jest na etapie aktualizacji regulaminu utrzymania porządku i czystości w 
Gminie.

       2. Pani Lucyna Komorowska powiedziała, że Gospodarka Komunalna otrzymała od OPWiKA dwa pisma, w których 
jest zaproponowana podwyżka cen (kwota 7,18 zł) oraz żądanie natychmiastowego podpisania umowy. Gospodarka 
Komunalna przygotowała pismo z prośbą o uszczegółowienie informacji odnośnie taryfy (z czego ona wynika). Pismo 
zostanie wystosowane do OPWiKA w poniedziałek.

      
        Odpowiedź na zapytania Radnej Izabelli Filipowicz-Żaroń:

     1. Pani Agnieszka Kurek powiedziała, że na chwilę obecną żaden z pracowników nie zgłaszał zagrożenia realizacji 
zadań   inwestycyjnych przypadających do realizacji w tym roku. Jeśli takie wypadki będą miały miejsce to na kolejnej 



Sesji zostanie Radnym przestawiony stosowny projekt uchwały. 
       2. Pan Paweł Szol powiedział, że protokół zdawczo – odbiorczy i wszystkie dokumenty dotyczące wykonania dachu w 

Szkole Podstawowej zostaną Pani Dyrektor dostarczone.
       3. Wójt powiedział, że odnośnie rozbudowy przedszkola w Celestynowie żadnego pisma nie podpisywał.
      
       Odpowiedź na zapytanie Radnego Łukasza Winiarskiego:

     1. Pani Katarzyna Bojanowska – Niewczas  powiedziała, że rachunki nauczycieli języków obcych, które wpłynęły 
zostały skierowane do wypłaty w zeszłym tygodniu. 

       Odpowiedź na zapytanie Radnego Henryka Floriańczyka:

      1. Pan Paweł Szol  powiedział, że sprawdzi, czy jest dokumentu potwierdzający  utylizację odpadów (papy).  Jeśli 
takiego dokumentu nie ma, Urząd wystąpi do wykonawcy o jego dostarczenie. Pan Robert Laszuk powiedział, że w 
Urzędzie  nie ma dokumentów (faktur) odnośnie remontu dachu Szkoły Podstawowej w roku 2003. Ponadto istnieje 
obowiązek trzymania tego typu dokumentacji przez 5 lat i ten okres minął. Jedynym dokumentem, który potwierdza, 
że remont dachu był wykonywany jest umowa Nr 23 z 2003 roku. (dokument znajduje się w Sądzie w Otwocku).

        Odpowiedź na zapytanie Radnego Pawła Felczyka:

       1.  Pan Paweł Szol powiedział, że w kwestii odwodnienia części odcinka w Ostrowie nie były jeszcze podejmowane 
działania. 

       2.  Pani Katarzyna Bojanowska – Niewczas powiedziała, że Urząd zwrócił się PGE-Dytrybucja z pismem czy wyrażą
    zgodę  na  zainstalowanie  punktów  oświetleniowych  na  ich  słupach,  na  które  otrzymaliśmy  wstępną  pozytywną 

odpowiedź. Urząd musi teraz wystąpić do  PGE-Dytrybucja o warunki i określić planowany pobór mocy.
       3. Pan Paweł Szol powiedział, że referat ochrony środowiska wnioskował o usunięcie drzewa na drodze w Ostrowie. 

       Odpowiedź na zapytanie Radnego Tadeusza Floriańczyka:

      1. Pani Katarzyna Bojanowska-Niewczas powiedziała, że koszty dostawy energii elektrycznej dla całej Gminy w 2010 
roku wyniosły około 950 000 zł. Poinformowała, że Urząd do przetargu przygotowuje się od kilku miesięcy. Zostało

      przeprowadzone postępowanie w trybie zapytania o cenę i zebrania ofert. Po porównaniu ofert okazało się, że większość
       firm ma podobne stawki. (procentowo, w zależności od wygenerowanych oszczędności, do 25 %, ale nie więcej niż 53. 

000 zł.). Firma, która została wyłoniona w tym trybie (Energy Solution) zaproponowała najniższą górną stawkę czyli 
20. 000 zł netto. Ta firma przeprowadzała również przetargi na dostawę energii w Otwocku.

       2. Pan Paweł Szol powiedział, że do końca tygodnia referat finansowy postara się przekazać do zamówień publicznych 
       odpowiednie dokumenty.
       3. Pan Mariusz Wrona powiedział, że odbiór odpadów wielogabarytowych będzie w połowie grudnia.

        Odpowiedź na zapytanie Radnego Jacka Poplewskiego:

      1. Pan Paweł Szol  powiedział, że termin wykonania projektu ul.Pogorzelskiej upływa pod koniec miesiąca. W tym 
tygodniu odbędzie się spotkanie z projektantem.

       2. Pani Anna Michalska powiedziała, że z informacji uzyskanych z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
     Gospodarki  Wodnej  wynika,  że  na  początku  roku  będzie  można  znów złożyć  wniosek  o  pożyczki  i  dotacje  na 

przydomowe oczyszczalnie na takich samych zasadach jak to się odbywała w tym roku.
       3.  Pani Anna Michalska powiedziała, że w referacie jest prowadzona lista osób, które są zainteresowane budową przy
       domowych oczyszczalni ścieków.
       4.  Pani Anna Michalska powiedziała, że w zeszłym roku Gmina Celestynów wraz z Gminą Karczew złożyła wniosek 

o  dofinansowanie  na kolektory słoneczne.  Nieoficjalnie  wiadomo,  że  wniosek  nie  przeszedł,  jednakże  Urząd  nie 
otrzymał jeszcze oficjalnego pisma w tej sprawie. Natomiast w grudniu odbędzie się informacyjne spotkanie z firmą, 
która ma zachęcić mieszkańców do montowania kolektorów słonecznych. Mają być udzielane pożyczki na ten cel na 
bardzo koszystnych warunkach.

       Ad.pkt 6.
       Wnioski i oświadczenia Radnych.

       Radny Łukasz Winiarski wnioskował o inwentaryzację garaży w ,,Domu Nauczyciela” przy  ul.Wrzosowej   44 i 44 a 
oraz uaktualnienie umów. 



      Radny Łukasz Winiarski wnioskował o wpisanie w umowie na konserwację oświetlenia ulicznego  wszystkich latarni 
na terenie Gminy Celestynów. 

       Radny Leszek Gąsiorowski  wnioskował o rozpoczynanie Sesji o godzinie 16:00 ze względu na to, że pracownicy 
Urzędu Gminy czekają 2 godziny na rozpoczęcie Sesji i  później jest większy odbiór godzin. Pondto Sesje trwają 
bardzo długo. Pracownicy wracają do domu o godzinie 24:00. 

       Radny Robert Wicik poinformował, że nowym członkiem Klubu Radnych: ,,Tu jest mój Dom” został Radny Witold 
Garliński.

       Radny Romuald Ziętala wnioskował o jaknajszybsze zorganizowanie spotkania z Panem Ludwikiem Maruszakiem 
dotyczącego  przebudowy ul.Poniatowskiego. 

        Ad.pkt 7.
       Sprawy różne.

       Ad.pkt 8.
       Protokół z Sesji z dnia 29 września 2011 roku został przyjęty jednogłośnie.

        Ad.pkt 9.
       Zamknięcie obrad.
  

                                                                                                      
                                                                                                              Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                                                      Mirosław Szyda 

      

       Sporządziła: Katarzyna Świderska
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